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رئیس دانشکده علوم پزشکی مراغه به همراه نماینده مردم شهرستان مراغه، عجب شیر و
حومه با وزیر بهداشت دیدار و در مورد مسائل بهداشت و درمان شهرستان مراغه گفتگو

کردند.

به گزارش روابط عمومی، دکتر تنومند ضمن تشریح اقدامات دانشکده برای ارتقاء سطح بهداشت و درمان شهرستان

گفت: زیرساخت های بسیار مهم بهداشتی و درمانی در شهرستان مراغه ایجاد شده است اما با در نظر گرفتن این نکته

که مراغه مرکز ارجاع شهرستان های جنوب استان آذربایجانشرقی و سایر استان های همجوار است نیاز به افزایش

ظرفیت امکانات بهداشتی و درمانی احساس می شود.

ایشان افزود: دانشکده علوم پزشکی همگام با سایر دانشگاهها و دانشکده های کشور در عرصه های مختلف فعال بوده و با عملکرد مطلوب خود همواره جزو دانشکده های تراز

اول کشور بوده است که این مهم با همراهی مسئولان ارشد شهرستان و تلاش های همکاران مان در حوزه های مختلف حاصل شده است اما در این میان مطالباتی هم هست که

پیرو مکاتبات قبلی تقدیم حضورتان شد.
رئیس دانشکده علوم پزشکی مراغه اضافه کرد: ایام مبارزه با کرونا دوران سخت و نفس گیری از حیث پشتیبانی، بیماریابی و بهداشت و درمان است اما تا بحال با همراهی

مسئولین، خیرین شهرستان و همکاران بحمدالله در این امتحان نمره قابل قبول حاصل شده است اگر چه این اتفاق موجب شده است فشار بسیار زیادی به مراکز بهداشتی درمانی

و بواسطه آن به همکاران از لحاظ تامین مالی وارد شود اما مطمئن هستیم با پشتیبانی شما در این امر هم مشکل خاصی پیش نخواهد آمد.
نماینده مردم شهرستان مراغه، عجب شیر و حومه نیز ضمن تشریح مطالبات مردم از حوزه بهداشت و درمان گفت: همه مسئولان شهرستان مراغه در جهت تسهیل ارتقاء سطح

بهداشت و درمان در کنار دانشکده هستند اما مراجعه مردم از شهرستان ها و استان های همجوار، شهرستان مراغه را در موقعیت ویژه ای قرار می دهد که امیدواریم این نکته مهم

در تصمیم های وزارتی مورد عنایت قرار گیرد.
دکتر علیزاده ادامه داد: در سال های اخیر سیستم بهداشت و درمان شهرستان پیشرفت قابل قبولی داشته است اما بنظر می رسد توسعه برخی امکانات و همچنین ایجاد مراکز

تخصصی و فوق تخصصی پزشکی از ضروریات امروز شهرستان مراغه است.
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